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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 4 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2023 / 

ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 2:47:00’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 4.4.23… 

 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (9η 

4/4/2023) 

●●● ερωτήσεις από το 0:04:09’ …έως το 0:07:40’ …από τα 2:47:00’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απαντήσεις από το 0:16:35’ …έως το 0:24:51’ …από τα 2:47:00’ λεπτά του βίντεο…!!! 

………………………………………. 

●●● 0:02:35’… Πρόεδρος Δ.Σ. … συνεχίζουμε με τις ερωτήσεις… 

●●● 0:03:25’… Κρανιάς… νηπιαγωγείο Μητρόπολης νερά… 

●●● 0:03:52’… Κρανιάς… υπηρεσία δόμησης… 

●●● 0:04:09’… Κρανιάς… ένα τρίτο θέμα… προχθές κοιτάζοντας στο ιντερνετ… βλέπω ότι 

ο Περιφερειάρχης ανακοίνωσε… εργολαβίες… μία… δυό… τρείς… προχωράω παρακάτω… 

βλέπω ο δήμαρχος Καρδίτσας… φέρνει συνεργείο από τη Λευκάδα… για τα ανεπιτήρητα… 

μετά κατάλαβα ότι είναι πρωταπριλιάτικο αστείο… (0:04:23’)… τί γίνεται με το θέμα των 

ανεπιτήρητων…??? …έστειλα σε όλους σας ένα βίντεο… που μου στείλαν… με τα 

ανεπιτήρητα ζώα να γυρίζουν μέσα στο χωριό… είναι σοβαρό το πρόβλημα… αν δεν υπάρχει 

δυνατότητα… να το λύσετε άμεσα… τουλάχιστον τις μέρες του Πάσχα… στείλτε ένα 

συνεργείο να καθαρίζει… εκεί τους δρόμους στο χωριό… πραγματικά… είναι τραγική η 

κατάσταση… όμως… εγώ μπορώ να σας υποδείξω… (0:04:45’)… μιάς και δεν το βρήκατε… 

τον δήμο Τρικκαίων… ο οποίος έχει σοβαρό πρόβλημα στα ορεινά του… με τα 

ανεπιτήρητα… και έχει επτά (7)… όχι έναν… επτά (7) εργολάβους… ας το πούμε έτσι… που 

πιάνουν τα ανεπιτήρητα ζώα… και έχει προχωρήσει… και σε σφάξιμο… και σε εκποίηση… 

και σε παραχώρηση στο κοινωνικό παντοπωλείο… ένας δήμος διπλανός… που το έχει 

λύσει… άρα… δεν χρειάζεται να τρέχουμε στη Λευκάδα… ή να λέμε στον Αντιδήμαρχο 

(Παπαδημητρίου)… που θα πάει να βρεί… (0:05:10’)… (διακοπή από κάτω ρωτάει ο 

Παπαδημητρίου… πού μου είπες…???)…  Τρίκαλα… δήμος Τρικάλων… μάλιστα… 

ψάχνοντας είδα ότι… η νομοθεσία δίνει το δικαίωμα νάρκωσης αυτών των ζώων… με 

όπλο… οπότε… (κάτι ρωτάει ο Παπαδημητρίου)… ο νόμος… ε τώρα… δεν θα σας τα βρώ 

εγώ όλα… ψάξτε κι εσείς… λοιπόν … να τα ναρκώσετε… με όπλο και να τα πιάσετε… (μια 

δημοτική Σύμβουλος από δίπλα λέει στον Παπαδημητρίου… «με νάρκωση»… «με 

νάρκωση»…)… ε… οπότε αντιμετωπίστε το… και οι δήμοι Αργιθέας… Λίμνης Πλαστήρα… 

και Αγράφων… στον ορεινό όγκο των Αγράφων… έχουν κάνει κίνηση… και έχουν 

απευθυνθεί στο Υπουργείο… και έχουν ζητήσει… έχουν υποδείξει τρόπους… επίλυσης του 

προβλήματος αυτού… οπότε συνεργαστείτε κι εσείς μαζί τους… να λυθεί αυτό το 

πρόβλημα… γιατί το έχουμε τώρα εδώ 3 χρόνια… ή μάλλον το έχουμε από την προηγούμενη 

δημοτική αρχή… (0:05:47’)… ε… τώρα για τα γεφύρια στη Νεράϊδα («Τσιροπλάκι» & 

«Σωτήρος»)… για αυτά… απαντήστε μας αν τα έχετε βάλει σε κάποια εργολαβία… όπως και 

ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… για τον οποίο μάθαμε… είδαμε στον τύπο μάλλον… 

ότι… πήγε Υπηρεσία του Υπουργείου (Υποδομών) και έκανε έλεγχο στο δρόμο…??? …κάτι 

τέτοιο… ενημερώστε μας γιατί δεν μάθαμε κάτι περισσότερο… ε… αυτά… απαντήστε μας… 

(0:06:08’)… 

●●● 0:06:12’… πρόεδρος Δ. Σ…. άλλη ερώτηση… ο κος Ξυλωμένος…        

●●● 0:06:17’… Δ. Σ. Ξυλωμένος… ευχαριστώ κ. πρόεδρε… η πρώτη ερώτησή μου αφορά 

ένα δημοσίευμα… που υπήρξε από ηλεκτρονική εφημερίδα… το Karditsalive… το οποίο 



αναφερόταν στην κύριξη του πρώην δήμου Ιτάμου σε κατάσταση πολιτικής προστασίας… 

από τις 30.3.23… και για 6 μήνες… σύμφωνα με το δημοσίευμα… υπήρξαν έγγραφα από τις 

22.3.23 από τον δήμο Καρδίτσας & την περιφέρεια Θεσσαλίας… που ζητούσαν την υπαγωγή 

της συγκεκριμένης περιοχής στο ειδικό αυτό καθεστώς… θα θέλαμε να μας κάνετε γνωστό… 

στο σώμα… το περιεχόμενο των εγγράφων… και να μας ενημερώσετε όσο γίνεται 

καλύτερα… ούτως ώστε να βγούν τα απαραίτητα συμπεράσματα… γιατί από το 

συγκεκριμένο δημοσίευμα… υπήρξαν και πάρα πολλά σοβαρά ερωτήματα… η δεύτερη 

ερώτηση…για παιδική χαρά τσαπόχα…     

●●● 0:07:40’… πρόεδρος Δ. Σ…. ευχαριστούμε κε Ξυλωμένε… υπάρχει άλλη 

ερώτηση…??? …ο κος Μπαρούτης…        

●●● 0:09:30’… πρόεδρος Δ. Σ…. ωραία να περάσουμε στις απαντήσεις… 

●●● 0:15:35’… Παπαδημητρίου… λοιπόν… εγώ θέλω να αναφερθώ πρώτα στα αδέσποτα 

(σκυλιά)… που είπε ο κος Μπαρμπούτης…  

●●● 0:16:35’… Παπαδημητρίου… λοιπόν… το άλλο που είπε ο κος Κρανιάς… δεν ξέρω 

κε Κρανιά… εγώ είχα ρωτήσει… ότι αυτό με το όπλο… για να τα ναρκώνουμε… και μου 

είπαν ότι δεν επιτρέπονταν… βέβαια εμείς δεν μπορούμε να χειριστούμε αυτό το όπλο… 

αυτό το χειρίζεται η Αστυνομία… δεν έχουμε κάποια άτομα… εγώ θα πάω στην Αστυνομία 

και θα… και θα απευθυνθώ δηλαδή… και αν υπάρχει τέτοια δυνατότητα… και έχουν αυτό το 

όπλο… και μπορούν… να μας βοηθήσουν… δεν έχω κανένα λόγο να μην το κάνω… λοιπόν 

είναι εύκολο… και για εμάς… όταν ναρκώνονται… να τα πάρουμε να τα φορτώσουμε… ας 

πούμε και λοιπά… λοιπόν και προσανατολιζόμαστε και σε κάτι παγίδες… σας αυτές που 

αρχίσαμε και φτιάχνουμε τώρα… όπως μας είπαν οι ορεινοί εκεί επάνω… με τις παγίδες 

αυτές μπορούμε… να τα εγκλωβίζουμε μέσα και να τα μαζεύουμε… λοιπόν… θα το δούμε… 

θα πάω και στην Αστυνομία… εκεί να ρωτήσω… θα κοιτάξω να δώ αν έχουμε… το 

δικαίωμα εμείς να χρησιμοποιούμε αυτό το όπλο… αν μπορούμε να είσαι σίγουρος ότι θα το 

κάνουμε… θα το χρησιμοποιήσουμε… (0:17:22’)… ευχαριστώ…  

●●● 0:17:25’… πρόεδρος Δ. Σ… ο κος Αντωνίου… 

●●● 0:17:26’… Αντιδήμαρχος Αντωνίου… για πλατεία Λάππα… 

●●● 0:19:05’… πρόεδρος Δ. Σ… ναι κε Δήμαρχε 

●●● 0:19:06’… Δήμαρχος Τσιάκος… να απαντήσω πρώτα για τα αιτήματα των 

Συλλόγων… … … νηπιαγωγείο Μητρόπολης… … …  

●●● 0:20:57’… Δήμαρχος Τσιάκος… …και για τα ανεπιτήρητα… όσον αφορά για τα 

ανεπιτήρητα… καλό θα ήταν… σε περιοχές οι οποίες… υπάρχουν προβλήματα… κε 

Αντωνίου… αν μπορούμε να καθαρίσουμε… τώρα για τις γιορτές… να πάει ένα συνεργείο 

να καθαρίσει… τους δρόμους… αν υπάρχει πρόβλημα… ναι… όχι στα σπίτια… σε 

δρόμους… σε δρόμους εντός οικισμών… όχι σε δρόμους στις επαρχιακές οδούς… ε… 

(0:21:22’)… για τις γέφυρες… από το Υπουργείο δεν έχουμε κάποια ενημέρωση… ξέρουμε 

ότι… ήρθαν εδώ… εμείς δεν είχαμε ενημέρωση… ότι πήγαν και είδαν κάποιες περιοχές… 

αυτά που έχουμε στείλει κι εμείς… επανειλημμένα 3 έγγραφα… προς το Υπουργείο 

Υποδομών… και τους έχουμε πεί ότι όσον αφορά… τον δήμο Καρδίτσας… θα πρέπει να 

ενταχθεί… οπωσδήποτε ο δρόμος προς Καροπλέσι… διότι είναι σε άσχημη κατάσταση… 

τραγική… ο δρόμος προς Παλιοζωγλόπι… από Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι… και ο δρόμος 

Σαραντάπορα – Μολόχα (σ.σ. ήθελε να πεί Νεράϊδα)… (0:21:51’)… οι οποίοι δεν έχουν 

ενταχθεί… και αν δεν ολοκληρωθούν… (Κρανιάς… διακοπή από κάτω… ρωτάει Μολόχα… 

ή Νεράϊδα…???)… Σαραντάπορα – Νεράϊδα είναι περιφερειακός δρόμος… είναι δηλαδή… 

δρόμος ο οποίος μπορεί να φτιαχτεί… με 1.200 μέτρα… και είναι και στρωμένος… 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… συγνώμη… τί είπα…??? …λάθος είπα για Μολόχα… 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… για Σαραντάπορα – Μολόχα ισχύουν αυτά που είπα πρίν… με τα 

1.200 μέτρα… δεν έχει χαλάσει αυτός ο δρόμος εκεί… ούτε από τον «Ιανό» ούτε από τις 

βροχοπτώσεις… και ο δρόμος (Σαραντάπορα – Νεράϊδα) θα πρέπει άμεσα να 

αντιμετωπιστεί… (0:22:22’)… γιατί θα υπάρξει τεράστιο πρόβλημα… υπάρχει περίπτωση 

δηλαδή να καταρρεύσει… ολόκληρος ο δρόμος και να υπάρξουν οικίες οι οποίες θα είναι 

απομονωμένες εντελώς… εδώ είμαστε… περιμένουμε να ενταχθούν και αυτά τα οδικά 

έργα… έχουμε πιέσει προς αυτή την κατεύθυνση… και μακάρι να υπάρξουν ανακοινώσεις… 

επίσημες πλέον… και όχι επισκέψεις… (0:22:41’)… … (παιδική χαρά τσαπόχα)… … 



●●● 0:23:33’… Δήμαρχος Τσιάκος… …για την κατάσταση πολιτικής προστασίας… του 

πρώην δήμου Ιτάμου… να πώ εδώ ότι… όλοι οι δήμοι της Π. Ε. Καρδίτσας… πλήν του 

δήμου Καρδίτσας… ήταν σε κατάσταση πολιτικής προστασίας… υπήρχε κανένα 

πρόβλημα… ή συνεπάγεται κάτι αυτό…???  …όχι… τί έγινε λοιπόν…??? …εμείς μετά από 

αίτηση της Περιφέρειας Θεσσαλίας… διότι δεν έχουν ολοκληρωθεί κάποια έργα… κηρύξαμε 

την περιοχή λοιπόν… τον πρώην δήμο Ιτάμου… για να ολοκληρωθούν τα έργα… φέτος το 

καλοκαίρι… για να μην μας ξαναβρεί έτσι και άλλος χειμώνας… επαναλαμβάνω… ότι δεν 

πρόκειται ο δήμος Καρδίτσας να χρησιμοποιήσει την κατάσταση πολιτικής προστασίας… για 

να εντάξει κάποιο έργο… να είμαστε ξεκάθαροι σε αυτό… γιατί υπήρχαν και τέτοια 

υπονοούμενα… δεν υπάρχει τέτοια περίπτωση… το δημοσίευμα προφανώς δεν ήταν καλά 

ενημερωμένο… ο δημοσιογράφος που το έχει γράψει… δεν λέω για εσάς… (0:24:30’)… 

τώρα… για την πλατεία Λάππα & τους κάδους έχει απαντηθεί… (φωνές από κάτω)… 

(0:24:37’)… όλο αυτό γίνεται…  για να μπορέσουν να υπάρξουν… απαλλαγή από τα 

περιβαλλοντικά… και να ολοκληρώσουν ευκολότερα τα έργα… τα υπάρχοντα έργα… όχι για 

να ενταχθούν καινούργια… για τα υπάρχοντα… (0:24:51’)… 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… την Τετάρτη 5.4.2023… μαζί με 

το απόσπασμα του βίντεο με τις ερωτήσεις & απαντήσεις… 

……………………………………………………… 

_________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / Τετάρτη 5 Απριλίου 2023 

●●● ερωτήσεις για σημαντικότατα ζητήματα του χωριού μας… έγιναν πάλι χθές το βράδυ 

στη συνεδρίαση του Δ.Σ. Καρδίτσας… από τον Δημοτικό Σύμβουλο και αρχηγό της 

δραστήριας παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά… στις οποίες απάντησε ο 

αντιδήμαρχος Φώτης Παπαδημητρίου και ο δήμαρχος Καρδίτσας Βασίλης Τσιάκος… 

κοινοποιούμε (για ενημέρωση όλων μας) τα αποσπάσματα του βίντεο που αφορούν το χωριό 

μας… 

……………………………………….  

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (9η 4/4/2023) 

●●● ερωτήσεις από το 0:04:09’ …έως το 0:07:40’ …από τα 2:47:00’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απαντήσεις από το 0:16:35’ …έως το 0:24:51’ …από τα 2:47:00’ λεπτά του βίντεο…!!! 

………………………………………. 

●●● 0:02:35’… Πρόεδρος Δ.Σ. … συνεχίζουμε με τις ερωτήσεις… 

●●● 0:03:25’… Κρανιάς… νηπιαγωγείο Μητρόπολης νερά… 

●●● 0:03:52’… Κρανιάς… υπηρεσία δόμησης… 

●●● 0:04:09’… Κρανιάς… ένα τρίτο θέμα… προχθές κοιτάζοντας στο ιντερνετ… βλέπω ότι 

ο Περιφερειάρχης ανακοίνωσε… εργολαβίες… μία για δυο τρείς… προχωράω παρακάτω… 

βλέπω ο δήμαρχος Καρδίτσας… φέρνει συνεργείο από τη Λευκάδα… για τα ανεπιτήρητα… 

μετά κατάλαβα ότι είναι πρωταπριλιάτικο αστείο… (0:04:23’)… τί γίνεται με το θέμα των 

ανεπιτήρητων…??? …έστειλα σε όλους σας ένα βίντεο… που μου στείλαν… με τα 

ανεπιτήρητα ζώα να γυρίζουν μέσα στο χωριό… είναι σοβαρό το πρόβλημα… αν δεν υπάρχει 

δυνατότητα… να το λύσετε άμεσα… τουλάχιστον τις μέρες του Πάσχα… στείλτε ένα 

συνεργείο να καθαρίζει… εκεί τους δρόμους στο χωριό… πραγματικά… είναι τραγική η 

κατάσταση… όμως… εγώ μπορώ να σας υποδείξω… (0:04:45’)… μιάς και δεν το βρήκατε… 

τον δήμο Τρικκαίων… ο οποίος έχει σοβαρό πρόβλημα στα ορεινά του… με τα 

ανεπιτήρητα… και έχει επτά (7)… όχι έναν… επτά (7) εργολάβους… ας το πούμε έτσι… που 

πιάνουν τα ανεπιτήρητα ζώα… και έχει προχωρήσει… και σε σφάξιμο… και σε εκποίηση… 

και σε παραχώρηση στο κοινωνικό παντοπωλείο… ένας δήμος διπλανός… που το έχει 

λύσει… άρα… δεν χρειάζεται να τρέχουμε στη Λευκάδα… ή να λέμε στον Αντιδήμαρχο 

(Παπαδημητρίου)… που θα πάει να βρεί… (0:05:10’)… (διακοπή από κάτω ρωτάει ο 

Παπαδημητρίου… πού μου είπες…???)… Τρίκαλα… δήμος Τρικάλων… μάλιστα… 

ψάχνοντας είδα ότι… η νομοθεσία δίνει το δικαίωμα νάρκωσης αυτών των ζώων… με 

όπλο… οπότε… (κάτι ρωτάει ο Παπαδημητρίου)… ο νόμος… ε τώρα… δεν θα σας τα βρώ 



εγώ όλα… ψάξτε κι εσείς… λοιπόν … να τα ναρκώσετε… με όπλο και να τα πιάσετε… (μια 

δημοτική Σύμβουλος από δίπλα λέει στον Παπαδημητρίου… «με νάρκωση»… «με 

νάρκωση»…)… ε… οπότε αντιμετωπίστε το… και οι δήμοι Αργιθέας… Λίμνης Πλαστήρα… 

και Αγράφων… στον ορεινό όγκο των Αγράφων… έχουν κάνει κίνηση… και έχουν 

απευθυνθεί στο Υπουργείο… και έχουν ζητήσει… έχουν υποδείξει τρόπους… επίλυσης του 

προβλήματος αυτού… οπότε συνεργαστείτε κι εσείς μαζί τους… να λυθεί αυτό το 

πρόβλημα… γιατί το έχουμε τώρα εδώ 3 χρόνια… ή μάλλον το έχουμε από την προηγούμενη 

δημοτική αρχή… (0:05:47’)… ε… τώρα για τα γεφύρια στη Νεράϊδα («Τσιροπλάκι» & 

«Σωτήρος»)… για αυτά… απαντήστε μας αν τα έχετε βάλει σε κάποια εργολαβία… όπως και 

ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… για τον οποίο μάθαμε… είδαμε στον τύπο μάλλον… 

ότι… πήγε Υπηρεσία του Υπουργείου (Υποδομών) και έκανε έλεγχο στο δρόμο…??? …κάτι 

τέτοιο… ενημερώστε μας γιατί δεν μάθαμε κάτι περισσότερο… ε… αυτά… απαντήστε μας… 

(0:06:08’)… 

●●● 0:06:12’… πρόεδρος Δ. Σ…. άλλη ερώτηση… ο κος Ξυλωμένος…  

●●● 0:06:17’… Δ. Σ. Ξυλωμένος… ευχαριστώ κ. πρόεδρε… η πρώτη ερώτησή μου αφορά 

ένα δημοσίευμα… που υπήρξε από ηλεκτρονική εφημερίδα… το Karditsalive… το οποίο 

αναφερόταν στην κύριξη του πρώην δήμου Ιτάμου σε κατάσταση πολιτικής προστασίας… 

από τις 30.3.23… και για 6 μήνες… σύμφωνα με το δημοσίευμα… υπήρξαν έγγραφα από τις 

22.3.23 από τον δήμο Καρδίτσας & την περιφέρεια Θεσσαλίας… που ζητούσαν την υπαγωγή 

της συγκεκριμένης περιοχής στο ειδικό αυτό καθεστώς… θα θέλαμε να μας κάνετε γνωστό… 

στο σώμα… το περιεχόμενο των εγγράφων… και να μας ενημερώσετε όσο γίνεται 

καλύτερα… ούτως ώστε να βγούν τα απαραίτητα συμπεράσματα… γιατί από το 

συγκεκριμένο δημοσίευμα… υπήρξαν και πάρα πολλά σοβαρά ερωτήματα… η δεύτερη 

ερώτηση…για παιδική χαρά τσαπόχα…  

●●● 0:07:40’… πρόεδρος Δ. Σ…. ευχαριστούμε κε Ξυλωμένε… υπάρχει άλλη 

ερώτηση…??? …ο κος Μπαρούτης…  

●●● 0:09:30’… πρόεδρος Δ. Σ…. ωραία να περάσουμε στις απαντήσεις… 

●●● 0:15:35’… Παπαδημητρίου… λοιπόν… εγώ θέλω να αναφερθώ πρώτα στα αδέσποτα 

(σκυλιά)… που είπε ο κος Μπαρμπούτης…  

●●● 0:16:35’… Παπαδημητρίου… λοιπόν… το άλλο που είπε ο κος Κρανιάς… δεν ξέρω κε 

Κρανιά… εγώ είχα ρωτήσει… ότι αυτό με το όπλο… για να τα ναρκώνουμε… και μου είπαν 

ότι δεν επιτρέπονταν… βέβαια εμείς δεν μπορούμε να χειριστούμε αυτό το όπλο… αυτό το 

χειρίζεται η Αστυνομία… δεν έχουμε κάποια άτομα… εγώ θα πάω στην Αστυνομία και θα… 

και θα απευθυνθώ δηλαδή… και αν υπάρχει τέτοια δυνατότητα… και έχουν αυτό το όπλο… 

και μπορούν… να μας βοηθήσουν… δεν έχω κανένα λόγο να μην το κάνω… λοιπόν είναι 

εύκολο… και για εμάς… όταν ναρκώνονται… να τα πάρουμε να τα φορτώσουμε… ας πούμε 

και λοιπά… λοιπόν και προσανατολιζόμαστε και σε κάτι παγίδες… σας αυτές που αρχίσαμε 

και φτιάχνουμε τώρα… όπως μας είπαν οι ορεινοί εκεί επάνω… με τις παγίδες αυτές 

μπορούμε… να τα εγκλωβίζουμε μέσα και να τα μαζεύουμε… λοιπόν… θα το δούμε… θα 

πάω και στην Αστυνομία… εκεί να ρωτήσω… θα κοιτάξω να δώ αν έχουμε… το δικαίωμα 

εμείς να χρησιμοποιούμε αυτό το όπλο… αν μπορούμε να είσαι σίγουρος ότι θα το 

κάνουμε… θα το χρησιμοποιήσουμε… (0:17:22’)… ευχαριστώ…  

●●● 0:17:25’… πρόεδρος Δ. Σ… ο κος Αντωνίου… 

●●● 0:17:26’… Αντιδήμαρχος Αντωνίου… για πλατεία Λάππα… 

●●● 0:19:05’… πρόεδρος Δ. Σ… ναι κε Δήμαρχε 

●●● 0:19:06’… Δήμαρχος Τσιάκος… να απαντήσω πρώτα για τα αιτήματα των Συλλόγων… 

… … νηπιαγωγείο Μητρόπολης… … …  

●●● 0:20:57’… Δήμαρχος Τσιάκος… …και για τα ανεπιτήρητα… όσον αφορά για τα 

ανεπιτήρητα… καλό θα ήταν… σε περιοχές οι οποίες… υπάρχουν προβλήματα… κε 

Αντωνίου… αν μπορούμε να καθαρίσουμε… τώρα για τις γιορτές… να πάει ένα συνεργείο 

να καθαρίσει… τους δρόμους… αν υπάρχει πρόβλημα… ναι… όχι στα σπίτια… σε 

δρόμους… σε δρόμους εντός οικισμών… όχι σε δρόμους στις επαρχιακές οδούς… ε… 

(0:21:22’)… για τις γέφυρες… από το Υπουργείο δεν έχουμε κάποια ενημέρωση… ξέρουμε 

ότι… ήρθαν εδώ… εμείς δεν είχαμε ενημέρωση… ότι πήγαν και είδαν κάποιες περιοχές… 

αυτά που έχουμε στείλει κι εμείς… επανειλημμένα 3 έγγραφα… προς το Υπουργείο 



Υποδομών… και τους έχουμε πεί ότι όσον αφορά… τον δήμο Καρδίτσας… θα πρέπει να 

ενταχθεί… οπωσδήποτε ο δρόμος προς Καροπλέσι… διότι είναι σε άσχημη κατάσταση… 

τραγική… ο δρόμος προς Παλιοζωγλόπι… από Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι… και ο δρόμος 

Σαραντάπορα – Μολόχα (σ.σ. ήθελε να πεί Νεράϊδα)… (0:21:51’)… οι οποίοι δεν έχουν 

ενταχθεί… και αν δεν ολοκληρωθούν… (Κρανιάς… διακοπή από κάτω… ρωτάει Μολόχα… 

ή Νεράϊδα…???)… Σαραντάπορα – Νεράϊδα είναι περιφερειακός δρόμος… είναι δηλαδή… 

δρόμος ο οποίος μπορεί να φτιαχτεί… με 1.200 μέτρα… και είναι και στρωμένος… 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… συγνώμη… τί είπα…??? …λάθος είπα για Μολόχα… 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… για Σαραντάπορα – Μολόχα ισχύουν αυτά που είπα πρίν… με τα 

1.200 μέτρα… δεν έχει χαλάσει αυτός ο δρόμος εκεί… ούτε από τον «Ιανό» ούτε από τις 

βροχοπτώσεις… και ο δρόμος (Σαραντάπορα – Νεράϊδα) θα πρέπει άμεσα να 

αντιμετωπιστεί… (0:22:22’)… γιατί θα υπάρξει τεράστιο πρόβλημα… υπάρχει περίπτωση 

δηλαδή να καταρρεύσει… ολόκληρος ο δρόμος και να υπάρξουν οικίες οι οποίες θα είναι 

απομονωμένες εντελώς… εδώ είμαστε… περιμένουμε να ενταχθούν και αυτά τα οδικά 

έργα… έχουμε πιέσει προς αυτή την κατεύθυνση… και μακάρι να υπάρξουν ανακοινώσεις… 

επίσημες πλέον… και όχι επισκέψεις… (0:22:41’)… … (παιδική χαρά τσαπόχα)… … 

●●● 0:23:33’… Δήμαρχος Τσιάκος… …για την κατάσταση πολιτικής προστασίας… του 

πρώην δήμου Ιτάμου… να πώ εδώ ότι… όλοι οι δήμοι της Π. Ε. Καρδίτσας… πλήν του 

δήμου Καρδίτσας… ήταν σε κατάσταση πολιτικής προστασίας… υπήρχε κανένα 

πρόβλημα… ή συνεπάγεται κάτι αυτό…??? …όχι… τί έγινε λοιπόν…??? …εμείς μετά από 

αίτηση της Περιφέρειας Θεσσαλίας… διότι δεν έχουν ολοκληρωθεί κάποια έργα… κηρύξαμε 

την περιοχή λοιπόν… τον πρώην δήμο Ιτάμου… για να ολοκληρωθούν τα έργα… φέτος το 

καλοκαίρι… για να μην μας ξαναβρεί έτσι και άλλος χειμώνας… επαναλαμβάνω… ότι δεν 

πρόκειται ο δήμος Καρδίτσας να χρησιμοποιήσει την κατάσταση πολιτικής προστασίας… για 

να εντάξει κάποιο έργο… να είμαστε ξεκάθαροι σε αυτό… γιατί υπήρχαν και τέτοια 

υπονοούμενα… δεν υπάρχει τέτοια περίπτωση… το δημοσίευμα προφανώς δεν ήταν καλά 

ενημερωμένο… ο δημοσιογράφος που το έχει γράψει… δεν λέω για εσάς… (0:24:30’)… 

τώρα… για την πλατεία Λάππα & τους κάδους έχει απαντηθεί… (φωνές από κάτω)… 

(0:24:37’)… όλο αυτό γίνεται… για να μπορέσουν να υπάρξουν… απαλλαγή από τα 

περιβαλλοντικά… και να ολοκληρώσουν ευκολότερα τα έργα… τα υπάρχοντα έργα… όχι για 

να ενταχθούν καινούργια… για τα υπάρχοντα… (0:24:51’)… 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………. 

____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 4 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2023 / 20:11’ 

Ανεπιτήρητα και αδέσποτα «παρήλασαν» στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας για άλλη μια 

φορά... 

Διαστάσεις τόσο στην ένταση του προβλήματος όσο και στις φορές που έγινε συζήτηση στο 

Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας, χωρίς να δοθεί λύση, παίρνει το θέμα των ανεπιτήρητων 

ζώων στην περιοχή της Νεράιδας. 

Ο κ. Κρανιάς που είναι ο «συνήθης ύποπτος» στην υποβολή ερωτήσεων επ’ αυτού, 

επισήμανε ότι η κατάσταση έχει φτάσει στο απροχώρητο και υπάρχει και βίντεο που 

αποδεικνύει την ένταση των επιπτώσεων από την μη αντιμετώπιση του ζητήματος. Μάλιστα 

ζήτησε να σταλεί από τον Δήμο συνεργείο καθαρισμού, την περίοδο του Πάσχα, για να 

ευπρεπίσει τους δρόμους του οικισμού, που, για ευνόητους λόγους είναι σε πολύ άσχημη 

κατάσταση. Την συγκεκριμένη πρόταση την έκανε αποδεκτή ο κ. Τσιάκος. 

Ακόμα ο κ. Κρανιάς τόνισε ότι παρόμοιο και μεγαλύτερο πρόβλημα αντιμετωπίζει με 

ανεπιτήρητα και ο Δήμος Τρικκαίων, αλλά έχει συγκροτήσει όχι ένα αλλά 7 συνεργεία 

που συλλέγουν ζώα και εφόσον τηρούνται οι νόμιμες προϋποθέσεις το κρέας τους 

διανέμεται από το Κοινωνικό Παντοπωλείο και άλλες δομές. Επίσης, ανέφερε πως ο νόμος 

επιτρέπει τη νάρκωση των ζώων με χρήση ειδικού όπλου, για την περισυλλογή τους. 

Απαντώντας ο αρμόδιος αντιδήμαρχός κ. Παπαδημητρίου είπε ότι θα επαληθεύσει αν 

επιτρέπεται η νάρκωση και πως θα απευθυνθεί στην αστυνομία που διαθέτει τέτοιο 

εξοπλισμό για πιθανή συνεργασία. Ακόμα υποστήριξε ότι βρίσκεται σε εξέλιξη η δημιουργία 

παγίδων για εγκλωβισμό των ανεπιτήρητων, προκειμένου να περισυλλεγούν. 



Μένοντας στον κ. Παπαδημητρίου, περνάμε σε απάντηση που έδωσε σε ερώτηση του κ. 

Μπαρμπούτη για τα αδέσποτα ζώα. Συγκεκριμένα είπε ότι είναι ένα πρόβλημα που 

αντιμετωπίζει όλη η Ελλάδα και πως η λύση του είναι εξαιρετικά δύσκολη. Κάθε μέρα 

μαζεύουμε ζώα, είπε χαρακτηριστικά. Πέντε μαζεύομε, δέκα εμφανίζονται την άλλη μέρα, 

πρόσθεσε. Και σημείωσε πως στα καταφύγια που χρησιμοποιούνται φιλοξενούνται πάνω από 

400 ζώα. 

Για σύνθετο πρόβλημα μίλησε και ο κ. Τσιάκος παραπέμποντας στην συγκεκριμένη 

νομοθεσία που υπάρχει για τα αδέσποτα αλλά και την κακή νοοτροπία όσων τα 

εγκαταλείπουν. Τέλος, παρέπεμψε στην προσπάθεια για να προχωρήσει το διαδημοτικό 

καταφύγιο που εν μέρει θα ανακουφίσει το πρόβλημα. 

Π.Κ. 

…….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………. 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… την Τρίτη 4.4.2023… μαζί με το 

δημοσίευμα αυτό του Karditsalive… 

……………………………………………………… 

_________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / Τρίτη 4 Απριλίου 2023 

●●● κοινοποιούμε για ενημέρωση των πάντων… (βιαστικά τώρα… αναλυτικά αύριο με όλα 

όσα ειπώθηκαν πάλι απόψε στο Δ. Σ.)… φωνάζοντας δυνατά… Δήμαρχε, Αντιδήμαρχε και 

Δημοτικοί Σύμβουλοι της πλειοψηφίας… όχι ΔΕΝ θέλουμε να έρθετε να «ξιαρίσετε» τις 

βουνιές στους δρόμους μας… θέλουμε να λύσετε το πρόβλημα…!!! …αντιδήμαρχε 

Παπαδημητρίου… σταμάτα επιτέλους τα… «θα κάνω & θα φτιάξω»…!!! …μας 

εξοργίζεις…!!! …μίλα με τον συνάδελφό σου στα Τρίκαλα και κάνε το ίδιο…!!! …όταν 

στριμώχνεσαι μία λές «θα μιλήσω με την Αστυνομία»… μία «θα μιλήσω με τον 

Εισαγγελέα»… και δεν κάνεις τίποτα… ντροπή σου… να μας κοροϊδεύεις…!!! …κάνε 

επιτέλους ότι κάνουν ήδη οι Τρικαλινοί…!!! …με τί μούτρα μωρέ θα ’ρθείτε να ζητήσετε 

ψήφο στα χωριά μας…??? …4 χρόνια μωρέ και δεν λύσατε το πρόβλημα όπως το λύνουν οι 

γύρω δήμοι…??? …το ποτήρι ξεχείλισε…!!! …η υπομονή όλων μας εξαντλήθηκε…!!! 

…λύστε το πρόβλημα εδώ και τώρα…!!! 

●●● χίλια θερμά ευχαριστώ από όλους μας στον Δημοτικό Σύμβουλο και αρχηγό της 

δραστήριας παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά που ρωτάει σε κάθε 

συνεδρίαση…!!!  

●●● χίλια θερμά ευχαριστώ και στην μεγάλη ενημερωτική Ιστοσελίδα της Καρδίτσας 

Karditsalive.Net που δημοσιεύει όσα γίνονται και ενημερωνόμαστε…!!! 

●●● μπράβο στον χωριανό μας που τράβηξε το βίντεο προχθές την Κυριακή και το 

ανάρτησε… και το είδε και ο Βασίλης Κρανιάς… και το κοινοποίησε σε όλους τους 

Δημοτικούς Συμβούλους…!!! 

●●● χωριανοί… μην απογοητεύεστε…!!! …αισιοδοξία…!!! …θάρρος…!!! …δεν είμαστε 

μόνοι μας…!!! …στον αγώνα μας έχουμε θερμούς συμπαραστάτες…!!! …αν συνεχίσουμε να 

φωνάζουμε όλοι και να ενεργούμε όλοι όπως πρέπει… θα αναγκαστούν να μας το λύσουν το 

πρόβλημα…!! …μην ξανακούσουμε χωριανό μας να λέει το «δεν γίνεται τίποτα»…!!! …και 

θα γίνει και θα λυθεί…!!! …άμα φωνάζουμε όμως όλοι…!!! 

●●● όπως είπαμε αύριο θα κάνουμε αναλυτική ανάρτηση με όλα όσα ειπώθηκαν (και 

αφορούν το χωριό μας) απόψε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καρδίτσας…!!! 

 

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 4 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2023 / 22:50’ 

Β. Τσιάκος: Για απαλλαγή (των υπαρχόντων έργων) από τα περιβαλλοντικά, η κήρυξη της Δ.Ε. 

Ιτάμου σε κατάσταση πολιτικής προστασίας 

Τη θέση ότι η Δημοτική Ενότητα Ιτάμου κηρύχθηκε σε κατάσταση Πολιτικής 

Προστασίας, προκειμένου να απαλλαγούν από τα περιβαλλοντικά τα ήδη ενταγμένα 

http://karditsalive.net/?fbclid=IwAR0-Bvbbb95W0DKELqkeGC0qSkex0X39fBx5u306L3Ax40GXZEdTfWiZ5Uo


έργα, εξέφρασε ο δήμαρχος Καρδίτσας Βασίλης Τσιάκος κατά τη διάρκεια του Δημοτικού 

Συμβουλίου της Τρίτης 4 Απριλίου. 

Το θέμα με την ένταξη της Δ.Ε. Ιτάμου στο προαναφερθέν καθεστώς, για επιπτώσεις από 

βροχές στις 17 Μαρτίου 2023, που η έντασή τους δεν δικαιολογούσε μια τέτοια εξέλιξη, 

είχε αναδείξει με αναλυτικό ρεπορτάζ το KarditsaLive.Net, γνωστοποιώντας επίσημο 

έγγραφο και γεγονότα θέτοντας παράλληλα και μια σειρά ερωτημάτων. 

Στη συνεδρίαση της Τρίτης (4/4) οι αναφορές της ηλεκτρονικής μας εφημερίδας αποτέλεσαν 

αφορμή για ερώτημα που κατέθεσε ο κ. Ξυλομένος, που ζήτησε να ενημερωθεί και για το 

περιεχόμενο των εγγράφων που απεστάλησαν από Περιφέρεια και Δήμο στο υπουργείο, για 

να αποφασισθεί η ένταξη σε καθεστώς πολιτικής προστασίας. 

Στη συνέχεια αποτυπώνουμε την ακριβή απάντηση του δημάρχου, όπως θα καταγραφεί και 

στα πρακτικά, με τις μόνες παρεμβάσεις να αφορούν συντακτικά θέματα. 

«Όλοι οι Δήμοι της Π.Ε. Καρδίτσας, πλην του Δήμου Καρδίτσας, ήταν σε κατάσταση 

πολιτικής προστασίας. Υπήρχε κανένα πρόβλημα ή συνεπάγεται κάτι αυτό; 

Εμείς μετά από αίτηση της Περιφέρειας, διότι δεν έχουν ολοκληρωθεί κάποια έργα, 

κηρύξαμε την Δ.Ε. Ιτάμου σε κατάσταση πολιτικής προστασίας για να ολοκληρωθούν τα 

έργα φέτος το καλοκαίρι. 

Δεν πρόκειται ο Δήμος Καρδίτσας να χρησιμοποιήσει την κατάσταση πολιτικής προστασίας 

για να εντάξει κάποιο έργο. Να είμαστε ξεκάθαροι γιατί υπήρξαν και τέτοια υπονοούμενα. 

Δεν υπάρχει τέτοια περίπτωση. 

Προφανώς αυτός που έγραψε το δημοσίευμα δεν ήταν καλά ενημερωμένος. 

Όλο αυτό γίνεται για να μπορέσει να υπάρξει απαλλαγή από τα περιβαλλοντικά και να  

ολοκληρωθούν τα υπάρχοντα  έργα και όχι για να ενταχθούν καινούργια». 

Κλείνοντας να αναφέρουμε πως απάντηση για το περιεχόμενο των επιστολών δεν δόθηκε. 

Π.Κ. 

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

_____________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 / ΠΡΩΙ 

Αυτοψία στις περιοχές της Δ.Ε. Ιτάμου που επλήγησαν από τον «Ιανό», από κλιμάκιο 

του Υπ. Υποδομών και της ΤΕΡΝΑ (φωτο) 

«Πιέζουμε για την πλήρη αποκατάσταση» τονίζει η Ένωση Αγραφιώτικων Χωριών 

Αυτοψία στις περιοχές της Δ.Ε. Ιτάμου που επλήγησαν από τον «Ιανό» και δεν έχουν 

συμπεριληφθεί στη μεγάλη εργολαβία αποκαταστάσεων, πραγματοποίησε χθές Τρίτη 

στέλεχος του Υπουργείου Υποδομών και στελέχη της ΤΕΡΝΑ, μετά από συνεχείς 

παρεμβάσεις της Ένωσης Αγραφιώτικων Χωριών. 

Τα εν λόγω στελέχη περιηγήθηκαν σε Αμάραντο – Σαραντάπορα – Νεράϊδα – Μοναστήρι – 

Γιαννουσέϊκα (γέφυρα Ρογγάκια κλπ) – Ανθηρό – Καροπλέσι – Καστανιά – Μούχα – Βρύση 

Ιτάμου – Παλιοζογλώπι – Μνήμα Φλωράκη – Ραχούλα – Γέφυρα Καλλιθήρου. 

Προχώρησαν στην καταγραφή των ζημιών, μέσα από μια πολύωρη περιήγηση στα άκρως 

επικίνδυνα οδικά τμήματα της περιοχής. Έγινε αντιληπτό το μέγεθος των καταστροφών και η 

επιτακτική ανάγκη αποκατάστασής τους. 

Παρόντες στα σημεία των ζημιών ήταν μεταξύ άλλων οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων, ενώ 

στελέχη του Υπουργείου και της εργολήπτριας εταιρείας συνόδευε το προεδρείο της Ένωσης 

Αγραφιώτικων Χωριών κ. Βασίλης Τσαντήλας και Κων/νος Σούφλας. 

«Το πρώτο βήμα έγινε. Η Πολιτεία πρέπει να διαθέσει το απαραίτητο ποσό που είναι μεγάλο 

αλλά απαραίτητο για την αποκατάσταση των ζημιών. Ως Ένωση χαιρετίζουμε την επίσκεψη 

καταγραφής των ζημιών και θα συνεχίσουμε να πιέζουμε ως την πλήρη αποκατάσταση. 

Εκτιμάμε το γεγονός ότι το Υποδομών αναγνώρισε το δίκιο των παρεμβάσεών μας. Κανένας 

αγώνας δεν χάνεται εκτός από αυτόν που δεν δόθηκε. Συνεχίζουμε ακάθεκτοι» τονίζει σε 

δήλωσή του ο Πρόεδρος της Ένωσης κ. Βασίλης Τσαντήλας. 

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

_____________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΠΕΜΠΤΗ 30 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 / 21:00’ 

Ζήτησαν χρηματοδότηση για δύο έργα 

https://www.karditsalive.net/karditsa/topiki-epikerotita/%CF%83%CE%B5-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7-%CF%80%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CE%B5%CF%80%CE%AD%CF%83%CF%84%CF%81%CE%B5%CF%88%CE%B5-%CF%84%CE%BC%CE%AE%CE%BC%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B4%CE%AE%CE%BC%CE%BF%CF%85-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%AF%CF%84%CF%83%CE%B1%CF%82-%CE%B5%CF%81%CF%89%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%B1-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CF%87%CE%B5%CE%AF%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7%CF%82


Με αφορμή την αυτοψία του κλιμακίου στις πληγείσες περιοχές της Δ. Ε. Ιτάμου (σχόλιο 

αριστερά), οι εκπρόσωποι της Ένωσης Αγραφιώτικων Χωριών επισήμαναν και ζήτησαν τη 

χρηματοδότηση δύο σημαντικών έργων ευρύτερης σημασίας για την Καρδίτσα. 

Το πρώτο αφορά την αποπεράτωση της σύνδεσης Λίμνη Πλαστήρα – Γιαννουσέϊκα – 

Καρπενήσι (5 χιλιομέτρων) και το δεύτερο την χρηματοδότηση της γέφυρας στον Μέγδοβα, 

έργο για το οποίο όπως είπαν υπάρχουν μελέτες εδώ και μια δεκαετία. 

Κ.Π.   

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

_____________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΠΕΜΠΤΗ 30 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 / 21:00’ 

Είδαν το «χάος» 

Δυσάρεστα εξεπλάγη το κλιμάκιο του Υπ. Υποδομών και της ΤΕΡΝΑ, κατά την διάρκεια της 

αυτοψίας που πραγματοποίησε στις περιοχές της Δ. Ε. Ιτάμου οι οποίες επλήγησαν από τον 

«Ιανό» και δεν έχουν ενταχθεί στη μεγάλη εργολαβία των αποκαταστάσεων 

Το κλιμάκιο περιηγήθηκε σε Αμάραντο – Σαραντάπορα – Νεράϊδα – Μοναστήρι – 

Γιαννουσέϊκα (γέφυρες Σαρανταπορίτη και Ρογκάκια) – Ανθηρό – Καροπλέσι – Καστανιά – 

Μούχα – Βρύση Ιτάμου – Παλιοζογλώπι – Μνήμα Φλωράκη – Ραχούλα – Γέφυρα 

Καλλιθήρου. 

Όπως χαρακτηριστικά μας μετέφεραν στελέχη της Ένωσης Αγραφιώτικων Χωριών που 

συνόδευαν το κλιμάκιο, «τα μέλη του κλιμακίου έμειναν κατάπληκτα από το μέγεθος των 

καταστροφών και περιέγραψαν τις επιπτώσεις με τη λέξη χάος». 

Ευελπιστούμε ότι μετά από την επίσκεψη αυτή, θα δρομολογηθεί το συντομότερο η μελέτη 

και στη συνέχεια η χρηματοδότηση για την αποκατάσταση των ζημιών. 

Κ.Π.   

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΚΥΡΙΑΚΗ 2 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2023 / 11:17’ 

Σε κατάσταση πολιτικής προστασίας επέστρεψε τμήμα του Δήμου Καρδίτσας - Ερωτήματα για 

τη διαχείριση της κατάστασης…  

…(σ.σ. ίσως διευκολύνσεις για να αναλάβει η ΤΕΡΝΑ)… 

Σοβαρά ερωτήματα προκύπτουν από την απόφαση του Γ.Γ. Πολιτικής Προστασίας 

της 30ης Μαρτίου 2023 σύμφωνα με την οποία τμήμα του Δήμου Καρδίτσας κηρύσσεται σε 

κατάσταση πολιτικής προστασίας. 

Ειδικότερα, πρόκειται για την Δ.Ε. Ιτάμου του Δήμου Καρδίτσας που σύμφωνα με την 

απόφαση του Γ.Γ. κηρύσσεται σε κατάσταση πολιτικής προστασίας για 6 μήνες «για την 

αντιμετώπιση των εκτάκτων αναγκών και τη διαχείριση των συνεπειών που προέκυψαν από 

έντονα καιρικά φαινόμενα (ισχυρές βροχοπτώσεις, πλημμύρες) που εκδηλώθηκαν στις 17-03-

2023 στην παραπάνω περιοχή». 

Η απόφαση φυσικά του Γ.Γ. δεν έρχεται ….ουρανοκατέβατη καθώς προηγήθηκαν έγγραφα 

της 20ης Μαρτίου 2023 τόσο από το Δήμο Καρδίτσας όσο και από την Περιφέρεια 

Θεσσαλίας που αιτούνταν την υπαγωγή της συγκεκριμένης περιοχής στο ειδικώς καθεστώς. 

Αναζητώντας να βρούμε πότε υπήρξαν αυτές οι ισχυρές βροχοπτώσεις και πλημμύρες που 

δημιούργησαν τόσο σοβαρά προβλήματα στις υποδομές της εν λόγω περιοχής δεν εντοπίσαμε 

απολύτως τίποτα… Οι μετεωρολογικοί σταθμοί της ευρύτερης περιοχής (στα πεδινά βέβαια) 

σε Μουζάκι και Καρδίτσα κατέγραψαν εκείνη την ημέρα 2 και 5 χιλ. βροχής αντίστοιχα. 

Δημοσιεύματα στον τοπικό τύπο, σε κοινωνικά δίκτυα από κατοίκους, σε ενημερωτικά δελτία 

τύπου από το δήμο δεν υπάρχουν ενώ σε επικοινωνία προσωπική του KarditsaLive.Net με 

κατοίκους των ορεινών περιοχών δεν αναφέρθηκε ούτε το παραμικρό από αντίστοιχα 

φαινόμενα πόσο δε να υπάρχουν και καταστροφές. 

Υπενθυμίζουμε ότι ο Δήμος Καρδίτσας εξήλθε στο σύνολό του από το ειδικό καθεστώς στις 

21 Απριλίου 2022 όπως σας έχει ενημερώσει σε 

παλαιότερο ρεπορτάζ το KarditsaLive.Net σε αντίθεση με το υπόλοιπο τμήμα της Π.Ε. 

Καρδίτσας που παραμένει. 

Η κήρυξη μιας περιοχής σε κατάσταση πολιτικής προστασίας αποσκοπεί σε: 

https://www.karditsalive.net/karditsa/topiki-epikerotita/%CE%B3%CE%B9%CE%B1-1-%CE%BC%CE%AE%CE%BD%CE%B1-%CF%80%CE%B1%CF%81%CE%B1%CF%84%CE%AC%CE%B8%CE%B7%CE%BA%CE%B5-%CE%B7-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7-%CF%80%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%BF-%CE%B4%CE%AE%CE%BC%CE%BF-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%AF%CF%84%CF%83%CE%B1%CF%82


…1) Δράσεις άμεσης παροχής βοήθειας και υποστήριξης των πληγέντων (π.χ. προσωρινή 

φιλοξενία πληγέντων που η κατοικία τους έχει καταστραφεί, παροχή πόσιμου νερού και 

τροφής κ.λ.π.) 

…2) Άμεσες κατεπείγουσες τεχνικές εργασίες (σωστικές εργασίες) που δεν απαιτούν μελέτη 

ή υπηρεσίες που πρέπει να υλοποιηθούν αμέσως μετά από μια φυσική ή/ και τεχνολογική 

καταστροφή (π.χ απομάκρυνση φερτών υλών, άρση καταπτώσεων και εμποδίων στο οδικό 

δίκτυο, κ.ο.κ.) 

…3) Λειτουργική αποκατάσταση υποδομών π.χ. αποκατάσταση βατότητας οδικού δικτύου, 

αντιπλημμυρικά έργα κ.λ.π.) και άμεση δρομολόγηση δράσεων και έργων αποκατάστασης 

και προστασίας του φυσικού περιβάλλοντος 

…4) Λήψη έκτακτων μέτρων αποκατάστασης ρύπανσης του περιβάλλοντος και έκθεσης 

πληθυσμού σε ρυπογόνους παράγοντες. 

Για να μπορέσουν να εκτελεστούν όσο πιο άμεσα τα προβλεπόμενα, ακολουθούνται 

γρήγορες διαδικασίες στην επιλογή αναδόχων π.χ. δεν γίνεται ανοικτός ηλεκτρονικός 

διαγωνισμός αλλά άμεση λήψη προσφορών από μικρό αριθμό εταιρειών (στην περίπτωση της 

εργολαβίας των 143 εκατ. Ευρώ για αποκαταστάσεις από τον Ιανό δόθηκαν τρεις προσφορές) 

Αυτό είναι το ένα σκέλος του ζητήματος. 

Τις προηγούμενες ωστόσο ημέρες της τελευταίας εβδομάδας του Μαρτίου και πριν την 

απόφαση του Γ.Γ. της 30ης Μαρτίου 2023, παρατηρήθηκε έντονη κινητικότητα τόσο στο εν 

λόγω τμήμα της Δ.Ε. Ιτάμου όσο και σε άλλα τμήματα του ορεινού όγκου του νομού από 

κλιμάκιο του Υπουργείου Υποδομών καθώς και στελεχών εταιρείας που προχώρησε σε 

καταγραφές ζημιών οι οποίες όμως δεν προέκυψαν τις τελευταίες ημέρες του Μαρτίου αλλά 

προϋπήρχαν από τον «Ιανό» στις 18-19 Σεπτεμβρίου του 2020 και ενδεχομένως 

επιδεινώθηκαν από την κακοκαιρία "Διομήδης" στις αρχές του 2022 και για τις οποίες έχουν 

γραφεί (δικαίως) χιλιάδες αράδες αιτημάτων από κατοίκους και αιρετούς και οι οποίες 

αποκαταστάσεις σύμφωνα με όσα έχουν ειπωθεί κατά περιόδους από αρμόδια 

χείλη δεν περιλαμβάνονται στην εργολαβία που εκτελεί η ΤΕΡΝΑ με τα 143 εκατ. Ευρώ 

προϋπολογισμό. 

Αυτό είναι το δεύτερο σκέλος. 

Ύστερα από τα ανωτέρω, κάποια από τα σοβαρά θεωρούμε ερωτήματα που προκύπτουν είναι 

τα ακόλουθα: 

Θα αποκατασταθούν τα συγκεκριμένα τμήματα από την τρέχουσα εργολαβία και αν ναι πως 

μπορεί να είναι τόσο ασαφές το πλαίσιο σχετικά με το τι ανέλαβε και τι υποχρεούται να 

διεκπεραιώσει ο ανάδοχος; 

Οδηγούμαστε σε νέα εργολαβία με τα τμήματα που δεν είχαν συμπεριληφθεί στην 

πρώτη; Αν συμβαίνει αυτό γιατί θα έπρεπε να περάσουν 30 μήνες από τον «Ιανό» για να 

«τρέξει» η διαδικασία και να επουλωθούν οι πληγές; Θα ακολουθηθεί η διαδικασία των 

περιορισμένων σε αριθμό προσφορών ή ανοικτός διαγωνισμός; 

Γιατί υπάρχει σιωπή από τους αρμοδίους σ’ ένα τόσο κρίσιμο ζήτημα; 

Γιατί δεν ζητήθηκε από το Δήμο Καρδίτσας να παραμείνει η Δ.Ε. Ιτάμου σε καθεστώς 

πολιτικής προστασίας μετά τον Απρίλιο του 2022 αφού τα διαπιστωμένα προβλήματα 

παρέμεναν; 

Έχει ακολουθηθεί και στο παρελθόν από περιφέρεια Θεσσαλίας και δήμο του ν. Καρδίτσας 

αντίστοιχη «διαχείριση» έκτακτης ανάγκης πολιτικής προστασίας; 

φωτογραφία αρχείου 

………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………….. 

 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΣΑΒΒΑΤΟ 1 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2023 / 11:18’ 

ΛΑ.ΣΥ. Θεσσαλίας: Περιφέρεια και κυβέρνηση, να προχωρήσουν άμεσα στην κατασκευή όλων 

των έργων οδικής ασφάλειας στα ορεινά των Δήμων Αργιθέας και Καρδίτσας  

…(σ.σ. όχι ΔΕΝ είναι πρωταπριλιάτικο ψέμα…!!!)…    

   Η περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, κάθε φορά που ως Λαϊκή Συσπείρωση, καταθέτουμε τις 

προτάσεις μας για να κάνει μια σειρά έργα οδικής ασφάλειας άκρως απαραίτητα για τα 

ορεινά χωριά του Δήμου Αργιθέας και του Δήμου Καρδίτσας, τα απορρίπτει με διάφορες 



δικαιολογίες (ότι δεν είναι αρμοδιότητά της, δεν έχει χρήματα) ή και χωρίς δικαιολογίες, με 

αποτέλεσμα η ζωή των κατοίκων των ορεινών χωριών αυτών των δήμων να δυσκολεύεται 

πάρα πολύ εδώ και χρόνια. 

   Όμως στις 14/3/23, η Οικονομική Επιτροπή της περιφέρειας Θεσσαλίας, αποφάσισε με τις 

ψήφους της πλειοψηφίας (Ν.Δ) και της αξιωματικής αντιπολίτευσης (ΠΑΣΟΚ-ΣΥΡΙΖΑ), 

βρήκε να διαθέσει 12.500.000 ευρώ για «Έργα βελτίωσης οδικής ασφάλειας σε 

διαπεριφερειακούς άξονες της Περιφέρειας Θεσσαλίας», προϋπολογισμού €, από το Ταμείο 

Ανάκαμψης, που θα είναι όμως μόνο κυκλικοί κόμβοι, χωρίς να περιλαμβάνει κανένα απ’ 

αυτά τα ζωτικά έργα για τους κατοίκους των ορεινών χωριών των δήμων Αργιθέας και 

Καρδίτσας, παρά τις προτάσεις του εκπροσώπου της Λαϊκής Συσπείρωσης. 

Και έρχεται η νέα συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής στις 31/3/23, όπου ενέκρινε 

«Έργα βελτίωσης οδικής ασφάλειας στην Π.Ε. Καρδίτσας», ύψους 1.282.969,69 €, το έργο 

«Αποκατάσταση ζημιών από την κακοκαιρία ΔΙΟΜΗΔΗΣ, στο δρόμο προς Έλατο και 

μεγάλα Βραγκιανά Ευρυτανίας» ύψους 2.200.000 ευρώ, την κατασκευή γέφυρας στον 

ποταμό Καριτσιώτη στο Δήμο Λίμνης Πλαστήρα, ύψους 1.350.000 ευρώ και την κατασκευή 

γέφυρας στην Τ.Κ Φυλακτής του Δήμου Λίμνης Πλαστήρα, ύψους 900.000 ευρώ, τα οποία 

είναι χρειαζούμενα, όμως και πάλι περιέργως, τα ζωτικά έργα για τους κατοίκους των 

ορεινών χωριών των δήμων Αργιθέας και Καρδίτσας, απ’ έξω, παρά τις προτάσεις του 

εκπροσώπου της Λαϊκής Συσπείρωσης. 

Το μόνο που ενέκρινε για τον ορεινό και εγκαταλειμμένο από την περιφερειακή αρχή και 

όλες τις κυβερνήσεις, Δήμο Αργιθέας, είναι 74.000 €, για «συντήρηση σηράγγων οδικού 

δικτύου Π.Ε. Καρδίτσας», που μόνο ως ψίχουλα κοροϊδίας μπορούμε να τα χαρακτηρίσουμε, 

που αρκούν για κάποια πασαλείμματα για να λέει η περιφερειακή αρχή ότι κάτι έκανε. 

Ψίχουλα, αφού για την αντιμετώπιση των μεγάλων προβλημάτων του παρατημένου οδικού 

τμήματος 5 επικίνδυνων χιλιομέτρων, του άξονα Καρδίτσα - Αργιθέα –Άρτα, απαιτούνται 

ουσιαστικές παρεμβάσεις και γενναία χρηματοδότηση για να γίνουν ασφαλή, μιας και η 

«εναλλακτική» διαδρομή, είναι μια παράκαμψη 3 χλμ. του κανονικού δρόμου Καρδίτσας-

Άρτας, που παραμένει εδώ και δεκαετίες ένας ακατάλληλος χωματόδρομος!!! 

Τα εξωτερικά πρανή, τα πλέγματα συγκράτησης των καταπτώσεων βράχων είναι ελλιπή και 

κατεστραμμένα και κάποια δεν καθαρίστηκαν ποτέ! Οι 5 σήραγγες σε τμήμα 2 χλμ. περίπου, 

ανοίχθηκαν το 1989-90 από την ΔΕΗ για τις ανάγκες κατασκευής του φράγματος Συκιάς και 

παραμένουν από τότε χωρίς εσωτερική τσιμεντένια επένδυση, χωρίς φωτισμό και σήμανση. 

Σ’ αυτά τα τούνελ, τα νερά τρέχουν μόνιμα πάνω στα αυτοκίνητα, οι πάγοι κρέμονται τον 

χειμώνα σαν σπαθιά και αποκολλούνται βράχια, καθιστώντας τα άκρως επικίνδυνα για τους 

οδηγούς. Τα κρεμασμένα λάστιχα που τοποθέτησε η περιφέρεια παλιότερα, είναι μια 

πρόχειρη και επικίνδυνη πράξη, γιατί όσα νερά συγκεντρώνουν τρέχουν στο οδόστρωμα και 

το χειμώνα γίνονται πάγος!!! 

Ο επικεφαλής της «Λαϊκής Συσπείρωσης» Θεσσαλίας, Τάσος Τσιαπλές, τόνισε στην 

συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής 31.3.23, ότι άμεσα πρέπει να γίνουν τα εξωτερικά 

πρανή, τα πλέγματα συγκράτησης των καταπτώσεων βράχων που είναι ελλιπή και 

κατεστραμμένα και κάποια δεν καθαρίστηκαν ποτέ. Να γίνει διάνοιξη και σωστή τσιμεντένια 

επένδυση των 5 σηράγγων. Να τοποθετηθεί φωτισμός εντός των σηράγγων και η αναγκαία 

σήμανση στο δρόμο. Να πάει κλιμάκιο μηχανικών να δει τα επικίνδυνα σημεία από 

διασταύρωση Ανθηρού έως γέφυρα Κοράκου και Βραγκιανά. Όμως άμεσα πρέπει να γίνει με 

ευθύνη της περιφέρειας ασφαλτόστρωση του χωματόδρομου- εναλλακτική διαδρομή από το 

λόφο «Πέντε Αδέλφια», μήκους 3 χλμ., πριν υπάρξει κάποιο δυστύχημα. 

Επιπλέον για ακόμη μια φορά, επανέφερε την πρόταση που έχει καταθέσει τόσο στο 

Περιφερειακό Συμβούλιο όσο και στην Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Θεσσαλίας, 

για την κατασκευή των παρακάτω έργων: 

    Δήμος Αργιθέας 

…1) Ασφαλτόστρωση των χωματόδρομων Βραγκιανά – Ρόγκια - όρια νομών Καρδίτσας-

Ευρυτανίας και Αργύρι - Γέφυρα Αυλακίου, όρια νομών Καρδίτσας-Αιτωλοακαρνανίας. 

…2) Βελτίωση της βατότητας του απαράδεκτου κεντρικού δρόμου από Μουζάκι - Τύμπανο - 

Αργιθέα - όρια με Νομό Άρτας. 



…3) Κατασκευή του έργου αντιμετώπισης των κατολισθήσεων στη θέση «Σκάλα» Ανθηρού, 

με δημιουργία προστατευτικού στεγάστρου, φράχτη ανάσχεσης, τσιμεντένιων τοιχίων και 

παράλληλη βελτίωση τμήματος της οδού. 

    Δήμος Καρδίτσας 

…1) Αποκατάσταση των οδικών τμημάτων Σαραντάπορα – Νεράϊδα, Ίταμος – Καροπλέσι 

και Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι, που έμειναν εκτός της εργολαβίας της ΤΕΡΝΑ. 

…2) Χαλικόστρωση του «Παραμεγδόβιου» δρόμο Καρδίτσας – Καρπενησίου μέχρι να 

ασφαλτοστρωθεί και κατασκευή γέφυρας στον Μέγδοβα. 

…3) Τοποθέτηση γέφυρας στη θέση «Ρογκάκια» στον Μέγδοβα, ανάμεσα σε Νεράϊδα και 

Καροπλέσι και διαμόρφωση του δρόμου 218 μ. ένθεν και ένθεν της γέφυρας. 

     Πρόκειται για έργα απαραίτητα για την ασφαλή πρόσβαση και διέλευση των κατοίκων και 

επισκεπτών στα ορεινά χωριά των Δήμων Αργιθέας και Καρδίτσας, που είναι 

εγκαταλειμμένα από τις κυβερνήσεις (Ν.Δ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ) και την περιφερειακή αρχή 

Θεσσαλίας, εδώ και χρόνια. 

Είναι καιρός να πάψουν οι υπεύθυνοι και συνυπεύθυνοι, να μεταθέτουν ο ένας στον άλλο τις 

ευθύνες για την πολύχρονη ταλαιπωρία των κατοίκων των ορεινών χωριών, οι οποίοι στην 

πράξη και όχι στα λόγια, είναι δεύτερης κατηγορίας.  

    Οι κάτοικοι αυτών των περιοχών, δεν πρέπει να εμπιστεύεστε πλέον τους δήθεν σωτήρες 

της σημερινής ή των προηγούμενων κυβερνήσεων, την περιφερειακή αρχή, που σας 

υποχρεώνουν να κινείστε από άθλιους δρόμους και χωματόδρομους, για να πάτε στο γιατρό, 

τα παιδιά στο σχολείο, οι γεωργοκτηνοτρόφοι και οι εργαζόμενοι στη δουλειά σας και για 

όλες τις ανάγκες σας.   

    Είναι ώρα να τους τιμωρήσετε και με την ψήφο σας. Να ενισχύσετε το ΚΚΕ και την Λαϊκή 

Συσπείρωση στην Περιφέρεια και να διεκδικήσετε αγωνιστικά την λύση των προβλημάτων 

οδικής ασφάλειας, της έγκαιρης αποκατάστασης των ζημιών από το ΙΑΝΟ, των 

προβλημάτων της υγείας, της παιδείας και όλων των οικονομικών και κοινωνικών 

προβλημάτων, κόντρα στις αντιλαϊκές πολιτικές της εκάστοτε κυβέρνησης και της 

περιφερειακής αρχής, που θυσιάζουν τις ανάγκες του λαού, για να «αυγαταίνουν» τα κέρδη 

των λίγων. 

    1.4.2023 

    ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ 
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                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


